
INTERPELLÁCIÓ 

Tisztelt Polgármester úr! 

Többször szólaltam fel a Dorottya Ház felújítása után, a rossz kivitelezés és a lajhár tempóban 

vánszorgó üzemeltetés beindítása miatt. 

2021. augusztus 23-i rendkívüli Közgyűlésen kérdésemre Borhi Zsombor alpolgármestert 

kérte fel, hogy válaszoljon, aki az alábbi választ adta:”… a garanciális hibák listája a 

kivitelezőhöz továbbításra került, várhatóan rövid időn belül választ kapnak, mikor történnek 

meg a javítások. A ház alsó szintjén jobboldalra fog átköltözni a Tourinform Iroda az ősz 

folyamán, baloldalt alul a kávézó helyén egy színvonalas bistro fog üzemelni, az első 

emeleten egy Dámák diadalma című kiállítás fog megvalósulni. A kisebb és a nagyobb 

rendezvény termekben rendezvényeket fognak szervezni. A héten véglegesedik az eszközlista, 

ami alapján közbeszerzést fognak tudni kiírni. Sajnos azért haladtak lassan, mert a kiállításnak 

a koncepciója változott menetközben, most találták meg azt, ami tényleg egy nagyon 

színvonalas kiállítást jelenthet majd a városban. Ez alapján a közbeszerzés kiírásra fog 

kerülni, amikor ez lezajlott utána fog tudni a kiállítás megvalósulni. Az alsó szint várhatóan 

az idei évben (2021) benépesül, a felső szint várhatóan (2022) tavasszal.” 

2022. április 28-án a legutóbbi felszólalásomkor interpellációmban jeleztem, hogy a 

polgármester úr 2021. február 10-én közösségi oldalán közzétett helyszín bejáráson közölte, 

hogy február végéig meg kell kapnia az önkormányzatnak a kulcsot.  

2022. JÚNIUS KÖZEPÉN, JÓVAL TÖBB MINT EGY ÉV UTÁN, MIÉRT NEM 

MŰKÖDIK A BISZTRÓ, AMELY BEVÉTELT HOZHAT?  

MIÉRT NINCS KIJAVÍTVA A NYÁRI TURISZTIKAI SZEZON ELŐTT A 

FELPÚPOSODOTT ÉS MEGREPEDT HOMLOKZAT?  

MA MÁR AZT KELL KÉRDEZNEM, HOGY A FELPÚPOSODOTT ÉS MEGREPEDT 

HOMLOKZATOT, AMELY LEMÁLLOTT A JEGES ESŐTŐL, MIKOR JAVÍTJA KI A 

KIVITELEZŐ?  

KI VOLT SZEMÉLY SZERINT A MŰSZAKI ELLENŐR A DOROTTYA HÁZ 

FELÚJÍTÁSÁNÁL?   

KI VETTE ÁT SZEMÉLY SZERINT A DOROTTYA HÁZ FELÚJÍTÁSÁT?  

MILYEN FELELŐSSÉG-MEGÁLLAPÍTÁS TÖRTÉNT? 

A DOROTTYA HÁZ KIVITELEZÉSI HIBÁI MEKKORA ÖSSZEGŰ GARANCIÁLIS 

JAVÍTÁST JELENT, EZEK MELYIK NAPON KÉSZÜLNEK EL MARADÉKTALANUL? 

MILYEN ÖSSZEGŰ AZ ÖNKORMÁNYZAT ELMARADT BEVÉTELE EDDIG? 

Képviselőtársunk hívta fel rá a figyelmemet, hogy a Dorottya Ház barna felirata sérüléseinél 

rózsaszín habanyag látszik. A lehullott darabot megtekintve, egy pihekönnyű műanyaghabból 

készült a felirat.  

JELEZTÉK ÖNNEK, HOGY A DOROTTYA HÁZ BARNA FELIRATA HABBÓL 

KÉSZÜL, AMI NEM A TARTÓSSÁGÁRÓL HÍRES?  



MIT KÍVÁN EZEK UTÁN TENNI?  

MIKOR CSELEKSZIK IS VÉGRE, A SZAVAK ITT MÁR NEM MENTIK A 

FELELŐSÖKET? 

Kaposvár, 2022. június 16.     

                                                              Tisztelettel: 

dr. Nadrai Norbert József    

                                                                                              képviselő 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

  

 

 


